



International COVID-19 Vaccination Certificate privacy notice

تحمي Services Australia معلوماتك الشخصية بموجب *Privacy Act 1988*. بإمكانك استخدام International COVID-19 Vaccination Certificate للسفر الدولي. تُظهر تطعيمات COVID-19 الخاصة بك لسلطات الحدود الأجنبية وشركات الطيران ووكلاء السفر والشركات والمنظمات خارج Australia. تشمل international certificate على رمز 2D ثنائي الأبعاد بحيث يمكن لسلطات الحدود الأجنبية مسحه ضوئياً ، مثل رمز QR. هذا يسمح لهم بالتحقق من أن Australian Government أصدرت شهادتك ولم يتم تغييرها أو تزويرها. يمكنك الحصول على international certificate إذا كان لديك جواز سفر ساري المفعول وكان لديك أي مما يلي:

- جرعة واحدة على الأقل من لقاح COVID-19 في Australia وتم تسجيلها في Australian Immunisation Register (AIR)
 - جرعة واحدة على الأقل من لقاح COVID-19 في الخارج وتم تسجيلها في AIR.
- يمكنك عرض شهادتك أو طباعتها أو حفظها كمستند غير متصل بالإنترنت على جهاز الكمبيوتر الخاص بك أو جهازك. إذا كنت تستخدم تطبيق Express Plus Medicare ، يمكنك حفظ شهادتك في التطبيق لرؤيتها بدون الإنترنت. تشمل شهادتك international certificate على معلومات صحية حساسة. تقع على عاتقك مسؤولية الحفاظ على سلامتها. تأكد من تخزينها بشكل آمن وإظهارها فقط عندما تحتاج إلى تقديم إثبات بلقاحات COVID-19 الخاصة بك.

ماهي المعلومات التي نستعملها

نستخدم جميع المعلومات الشخصية التالية لطلب international certificate:

- اسمك الكامل وتاريخ ميلادك من Medicare أو Individual Healthcare Identifier أو سجل AIR
- جنسك
- تفاصيل التطعيم ضد COVID-19 الخاصة بك من سجل AIR
- تفاصيل جواز سفرك.

ماهي المعلومات التي نجمعها

نقوم بجمع تفاصيل جواز سفرك منك لتضمينها في شهادتك. هذا يضمن أن international certificate تتوافق مع International Civil Aviation Organization standards. هذا يعني أيضاً أنه من المحتمل أن تقبله سلطات الحدود في البلدان الأخرى كدليل على لقاحات COVID-19 الخاصة بك.

ماهي المعلومات التي نتشارك بها

إذا كنت تسافر بجواز سفر أسترالي، فإننا نشارك معلوماتك الشخصية وتفاصيل جواز السفر مع Australian Passport Office. فهم جزء من Department of Foreign Affairs and Trade. إذا كنت تسافر بجواز سفر أجنبي بتأشيرة Australian، فإننا نشارك معلوماتك الشخصية وتفاصيل جواز السفر مع Department of Home Affairs.

هذا للتحقق من صحة الوثيقة الصادرة عن Australian Government من خلال خدمة التحقق من خلال Australian Government Document Verification Service (DVS). تعرف على المزيد حول خدمة Document Verification Service على idmatch.gov.au.

وبعد ذلك نشارك معلوماتك الشخصية ومعلومات التطعيم وتفاصيل جواز السفر مع Australian Passport Office. هذا يسمح لهم بإعداد International COVID-19 Vaccination Certificate باستخدام تقنية ePassport.

بمجرد أن يُعد Australian Passport Office شهادتك international certificate، يرسلونها إلينا لنرسلها لك. لن يحتفظ Australian Passport Office بأي من معلوماتك.

كيف تصحح معلوماتك الشخصية

إذا كانت أي من تفاصيل التطعيم الواردة في شهادتك غير صحيحة، فيجب على مقدم التطعيم الاتصال بـ Australian Immunisation Register على الرقم **1800 653 809** لتصحيح بياناتك. يمكنك أيضاً الاتصال بهم إذا كانت لديك أي أسئلة حول شهادتك.

أين تجد المزيد من المعلومات

يمكنك قراءة المزيد حول حَقك في الخصوصية على الموقع servicesaustralia.gov.au/privacy يتضمن هذا معلومات حول كيف:

- نتعامل مع معلوماتك الشخصية
 - يمكنك تقديم شكوى بشأن انتهاك خصوصيتك.
- قد نقوم بتحديث إشعار الخصوصية هذا ليعكس التطورات ذات الصلة، بما في ذلك سياسة الحكومة أو التكنولوجيا.

للمزيد من المعلومات

- اتصل بخدمة (TIS National) Translating and Interpreting Service على الرقم **131 450** للتحدث إلينا بلغتك حول خدمات Medicare
 - اذهب إلى servicesaustralia.gov.au/covidvaccineproof للحصول على مزيد من المعلومات باللغة الإنجليزية
 - اذهب إلى servicesaustralia.gov.au/yourlanguage حيث يمكنك قراءة أو الاستماع أو مشاهدة مقاطع فيديو تحتوي على معلومات بلغتك
 - اذهب إلى australia.gov.au للحصول على آخر تحديثات COVID-19 والنصائح
 - قم بزيارة مركز خدمة سنترلنك.
- ملاحظة:** يتم تحصيل رسوم المكالمات من هاتف منزلك إلى رقم "13" من أي مكان في أستراليا بسعر ثابت. قد يختلف هذا السعر عن سعر المكالمات المحلية وقد يختلف أيضاً بين مزودي خدمة الهاتف. المكالمات إلى رقم "1800" من هاتف منزلك مجانية. قد يتم تحديد توقيت المكالمات من الهواتف العامة والهواتف المحمولة وتحصيلها بسعر أعلى.



International COVID-19 Vaccination Certificate privacy notice

Services Australia protects your personal information under the *Privacy Act 1988*.

You can use the International COVID-19 Vaccination Certificate for international travel. It shows your COVID-19 vaccinations to foreign border authorities, airlines, travel agents, businesses and organisations outside of Australia.

Your international certificate has a 2D barcode on it that foreign border authorities can scan, like a QR code. This allows them to verify that the Australian Government issued your certificate and it is not altered or forged.

You can get an international certificate if you have a valid passport and have had either of the following:

- at least one COVID-19 vaccination dose in Australia and it is recorded on the Australian Immunisation Register (AIR)
- at least one COVID-19 vaccination dose overseas and it's recorded on the AIR.

You can view, print or save your certificate as an offline document on your computer or device. If you use the Express Plus Medicare app, you can save your certificate to the app to view offline.

Your international certificate contains sensitive health information. It's your responsibility to keep it safe. Make sure you store it securely and only show it when you need to provide proof of your COVID-19 vaccinations.

What information we use

We use all of the following personal information to request international certificate:

- your full name and date of birth from your Medicare, Individual Healthcare Identifier or AIR record
- your gender
- your COVID-19 vaccination details from your AIR record
- your passport details.

What information we collect

We collect your passport details from you to include on your certificate. This ensures that your international certificate complies with the International Civil Aviation Organization standards. It also means border authorities in other countries are likely to accept it as proof of your COVID-19 vaccinations.

What information we share

If you are traveling on an Australian passport, we share your personal information and passport details with the Australian Passport Office. They are part of the Department of Foreign Affairs and Trade.

If you are traveling on a foreign passport with an Australian visa, we share your personal information and passport details with the Department of Home Affairs.

This is to verify the authenticity of your Australian Government issued document through the Australian Government Document Verification Service (DVS). Find out more about the Document Verification Service at idmatch.gov.au.

We then share your personal information, vaccination information and passport details with the Australian Passport Office. This allows them to generate your International COVID-19 Vaccination Certificate using ePassport technology.

Once the Australian Passport Office generates your international certificate, they send it to us to give to you. The Australian Passport Office won't hold any of your information.

How to correct your personal information

If any of the vaccination details on your certificate are incorrect, your vaccination provider needs to contact the Australian Immunisation Register on **1800 653 809** to correct your details. You can also call them if you have any questions about your certificate.

Where to find more information

You can read more about your right to privacy at servicesaustralia.gov.au/privacy. This includes information about how:

- we handle your personal information
- you can make a complaint about a breach of your privacy.

We may update this privacy notice to reflect relevant developments, including in government policy or technology.

For more information

- call the Translating and Interpreting Service (TIS National) on **131 450** to speak with us in your language about Medicare services
- go to servicesaustralia.gov.au/covidvaccineproof for more information in English
- go to servicesaustralia.gov.au/yourlanguage where you can read, listen to or watch videos with information in your language
- go to australia.gov.au for the latest COVID-19 updates and advice
- visit a service centre.

Note: calls from your home phone to '13' numbers from anywhere in Australia are charged at a fixed rate. That rate may vary from the price of a local call and may also vary between telephone service providers. Calls to '1800' numbers from your home phone are free. Calls from public and mobile phones may be timed and charged at a higher rate.